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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor kontrolní ZHMP   

ZÁPIS z 2. jednání 

Výboru kontrolního ZHMP konaného dne 16. 11. 2022 v 9:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Ondřej Prokop, Ing. Alexandra Udženija, Ing. Jana Komrsková, Mgr. Martin Benkovič, Mgr. et Mgr. 

Vladan Brož, David Procházka, Mgr. David Bodeček, MBA, Jiří Ptáček, Jan Wolf, Mgr. Josef Nerušil 

Omluveni: JUDr. Radmila Kleslová 

Nepřítomni:   

Hosté:    

Jednání řídil: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP      
 

 

Text zahájení: 

Předseda KV přivítal přítomné členy a hosty na 2. řádném jednání KV v aktuálním volebním období. Konstatoval, že KV je 
usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Z jednání se omluvila JUDr. Radmila Kleslová. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

2. Rekonstrukce komunikace v MČ Praha-Lochkov 

3. K projednání materiálů podle usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/9 ze dne 3. 11. 2022 

4. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP  
 
Předseda KV představil návrh programu jednání, kde byly původně navrženy pouze dva body, a to schválení 
programu a projednání materiálů, které jsou zařazeny na program jednání rady, které by měl KV projednat ve smyslu 
usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/9 ze dne 3. 11. 2022. Předseda KV podal návrh na doplnění 
původního návrhu, a to vložením nového bodu 2, týkajícího se problematiky rekonstrukce komunikace v městské 
části Praha-Lochkov. Tento materiál KV nedoporučil projednat v radě hlavního města Prahy na svém předchozím 
jednání. Ing. Alexandra Udženija navrhla projednat také 2 tisky radní Johnové, které by měly být pozastaveny a 
revokovány (jedná se o tisky R-45104 a R-45368), a to v bodu různé. Ověřovatelkou zápisu byla určena Ing. 
Alexandra Udženija. 

Usnesení č. U-VK-0161 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
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1.  program jednání Kontrolního výboru podle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

2.  zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 9. 11. 2022, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

I I .   s t a n o v u j e  

Ing. Alexandru Udženiji ověřovatelkou zápisu 

přijato jednomyslně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2. Rekonstrukce komunikace v MČ Praha-Lochkov 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Předseda KV uvedl, že KV na svém předchozím jednání nedoporučil předmětný tisk projednat v radě hlavního města 
Prahy. Na základě požadavku paní náměstkyně Plamínkové projedná KV tento materiál znovu. Na jednání KV se 
dostavil i starosta MČ Praha-Lochkov. 
 
Náměstkyně Plamínková uvedla, že dotčená komunikace je ve skutečnosti obchvatem MČ Praha-Lochkov. Jedná se o 
již existující asfaltovou komunikaci, jezdí po ni již 12 let pouze cyklisti, neboť je tam zákaz vjezdu pro automobily. Jde 
tak pouze o legální zprovoznění již existujícího obchvatu MČ Praha-Lochkov. 
  
Starosta MČ Praha-Lochkov uvedl, že se v minulosti jednalo o obslužnou provizorní komunikaci při výstavbě tunelu, 
která se měla odstranit. Nakonec však došlo k dohodě, že by se tato komunikace změnila na trvalou. V tuto chvíli 
chybí již pouze rozhodnutí o rekolaudaci na komunikaci. V současné době se užívá k obslužnosti při výstavbě, 
veřejnost tam však nesmí, což je škoda. Je to nejkratší cesta z Radotína na okruh. Je těžké lidem vysvětlit, proč se po 
této komunikaci nesmí jezdit. 
 
Náměstkyně Plamínková doplnila, že bohužel nestačí pouze odstranit značky, ale je potřeba se držet platných norem 
(např. odvodnění), proto to vychází asi na 45 miliónů. Jedná se o nezbytnou investici. 
 
Předseda KV upozornil, že diskuse na předchozím jednání KV nebyla o tom, zda ano či ne, ale zda to nemůže počkat 
do zvolení nové rady. Dotázal se, zda tato věc nesnese odkladu. 
 
Náměstkyně Plamínková uvedla, že odkladu to snese, už se to však táhne dlouho, bylo potřeba změnit územní plán.  
 
Ing. Udženija uvedla, že to komunikovala se starostou MČ Praha-Radotín. Vše, co tady zaznělo, je pravda. Je to však 
významná částka, je vhodné posečkat ve vztahu k rozpočtu hlavního města Prahy. Pár týdnů to může počkat, nikdo 
není proti, měla by však o tom rozhodnout legitimní rada. Tisk ležel v šuplíku půl roku u náměstka Scheinherra. 
 
Mgr. Bodeček potvrdil, že diskuze nebyla o tom, že komunikace nechceme, ale o tom, že by měla rozhodnout nová 
rada. 
 
Jan Wolf se dotázal, zda pozemky pod komunikací jsou ve vlastnictví města. 
 
Náměstkyně Plamínková uvedla, že ano. 
 
Daniel Kajpr uvedl, že tisk měl nějaký časový harmonogram, prodlevy byly způsobeny i kvůli jednání s náměstkem  
Vyhnánkem, tisk se nikde „nesušil“. 
 
Jan Wolf navrhnul, ať o tom rozhodne zastupitelstvo příští týden. 

Usnesení č. U-VK-0160 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace ve věci záměru veřejné zakázky "Stavba č. 42481 Propojovací komunikace Lochkov - Slivenec; 
stavební práce" 

I I .   d o p o r u č u j e  

projednat záměr dle předchozího bodu na zastupitelstvu hlavního města Prahy, neboť materiál by měl být z 
důvodu naléhavosti projednán co nejdříve, nikoliv až po zvolení nové rady hlavního města Prahy 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 
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3. K projednání materiálů podle usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/9 ze dne 3. 11. 2022 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Náměstkyně Plamínková představila své body programu jednání rady, nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Předseda KV uvedl další body programu jednání rady. U tisků pana primátora (tisky IT) navrhnul předseda KV odložit 
je a projednat příště za účasti zástupce navrhovatele.  Jedná se o obsáhlé a složité tisky (body 5 až 9 programu). 
 
Ing. Komrsková navrhla projednat ještě dnes, pokud by se mohl někdo od pana primátora účastnit. Tisky nepokládá 
za problematické a nechce je zbytečně blokovat. 
 
Mgr. Brož se zeptal, zda se předkladatelé materiálů zvou na jednání KV. 
 
Tajemník KV uvedl, že radní se na jednání KV nezvou, je v jejich zájmu, aby se účastnili anebo poslali svého zástupce. 
 
Na jednání se dostavil Primátor hlavního města Prahy. 
 
Předseda KV se dotázal, zda body 5 až 9 návrhu programu nesnesou odkladu.  
 
Primátor hlavního města Prahy sdělil, že část tisků nesnese odkladu, jiné tisky jsou nekotroverzní. Dále představil 
jednotlivé tisky. 
 
Předseda KV se k tisku R-38437 - k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky 
"Rámcové dohody personálně-organizačního zajištění řízení projektů plynoucích z požadavků sekce digitalizace 
MHMP" dotázal, zda by neměla být využita městská společnost v rámci in hausu? 
 
Primátor uvedl, že v tomto případě to není možné, byť této formě dává přednost. 
 
Předseda KV se dotázal, proč s tiskem nesouhlasí náměstek Scheinherr a náměstek Vyhnánek a proč je prodleva 
v projednání tisku, který byl původně na radě již v roce 2021.  
 
Primátor uvedl, že uvedení náměstci s tiskem souhlasí, jejich připomínky byly vypořádány. Prodleva byla způsobena 
změnou zadávacích podmínek. 
 
Ing. Udženija uvedla, že se jedná o výdaj města cca 60 miliónů, existují otazníky nad fungováním ředitele IT. Existuje 
městská společnost Operátor ICT. Tisk není nezbytně nutné teď projednávat. Navrhla stažení z programu rady. 
 
U tisku R-45898 k návrhu na rozhodnutí zadavatele o vyloučení účastníka zadávacího řízení a k návrhu na rozhodnutí 
zadavatele o výběru dodavatele na veřejnou zakázku „Dodávka, implementace a podpora technologie DC 
interconnect“ primátor uvedl, že tisk nesnese odkladu, je potřeba jej schválit co nejdříve. 
 
U bodů 8 a 9 programu rady hlavního města Prahy se jedná o plnění zákonné povinnosti. 
 
Bod 7 programu rady hlavního města Prahy je záležitost, nezbytná pro městské části. Je to smlouva, která řeší 
požadavky městských částí.  
 
K bodu 11 návrhu programu rady hlavního města Prahy se Ing. Udženija dotázala, proč se ruší realizace revitalizace 
Malostranského náměstí. 
 
Předseda KV uvedl, že vybraná firma odmítla podepsat smlouvu k realizaci, odstoupila. Asi je nutno vypsat to znova. 
 
K bodu 13 programu rady hlavního města Prahy uvedl předseda KV, že se jedná o koncepční tisk, který by měla 
schválit až nová rada. Doporučil tisk stáhnout z programu rady. 
 
Ing. Komrsková upozornila, že se práce na tom může zpomalit o půl roku, nedá se zastavit chod města. 
 
Jan Wolf uvedl, že se jedná o koncepci, která může počkat měsíc. Nejedná se o neodkladnou věc.  
 
Mgr. Brož uvedl, že tento tisk posouvá celou věc dál, není nezbytné jej přerušit či zrušit. 
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Předseda KV uvedl, že nikdo nechce nic rušit, je potřeba dát prostor novému gesčnímu radnímu, aby se s materiálem 
seznámil a případně udělal dílčí změny. 
 
Zástupce náměstka Hlaváčka uvedl, že tisk není nezbytně nutné projednat. 
 
Bod 17 programu rady hlavního města Prahy - rekonstrukce za čtvrt miliardy. Předseda KV navrhnul odložit. 
 
Ing. Komrsková uvedla, že v tomto případě je stažení jasné. 
 
Mgr. Brož se dotázal, kdy končí zadávací lhůta, abychom něco neprošvihli. 
 
K ostatním tiskům neuplatnili členové KV žádné připomínky. 
 
Dále byly projednány materiály nad rámec programu rady: R-46280, Z-10849, R-46299. Všechny bez připomínek. 

Usnesení č. U-VK-0162 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

1.  stažení tisku R-45267 z programu 40. jednání Rady HMP, které se bude konat dne 22. 11. 2022 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 0 

 

2.  stažení tisku R-38437 z programu 40. jednání Rady HMP, které se bude konat dne 22. 11. 2022 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 4, mimo místnost: 0 

 

3.  stažení tisku R-45804 z programu 40. jednání Rady HMP, které se bude konat dne 22. 11. 2022 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

4. Různé 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 
 
Ing. Udženija seznámila členy KV s přijatými tisky R-45104 a R-45368.  
 
První tisk R-45104 k řešení nedostupnosti služeb sociální péče pro Pražany se zdravotním postižením na území 
hlavního města a modernizaci péče pro Pražany, kteří byli umísťováni do zařízení mimo území HMP, v podstatě 
ukládá k jednání s kraji a MPSV o tom, aby ta mimopražská zařízení převzal někdo jiný. Praha však nemá kapacity zde 
žijící klienty umístit někam jinam. Nelze je umísťovat do bytů, jak si představuje radní Johnová, která rovněž přikázala 
ředitelům příspěvkových organizací, aby přestali navyšovat kapacity a na volná místa umisťovat klienty. Tento tisk je 
nezbytné zrušit. Jde proti potřebám sociálně odkázaných lidí. Naopak je potřeba dát pokyn, aby byla volná lůžka 
vytvářena a obsazována. 
 
Druhý tisk R-45368 k návrhu Metodiky posuzování staveb pro rezidenční seniorské sociální služby, by mohl být po 
nějakých úpravách v pořádku, i když v něm chybí racionální důvody. Náprava napáchaných škod v oblasti sociálních 
služeb bude trvat mnoho let.  
 
Jan Wolf doplnil, že ne vždy je možné doopatrovat seniory doma. Samozřejmě se jedná o nejlepší systém, ale ne vždy 
taková možnost je. V mimopražských zařízeních je těmto klientům lépe než v Praze, ty lidé jsou tam zvyklí. Hledá se 
cesta, jak tyto domovy legálně zlikvidovat. Rada o tom navíc rozhodla bez politického mandátu. 
 
Mgr. Bodeček se dotázal, zda Ing. Udženija bude sama za sebe předkládat materiály na jednání zastupitelstva, jejichž 
cílem bude revokace dotčených usnesení rady. Je škoda, že to nebude věcně řešit KV, ideálně by bylo to řešit přímo 
na KV a na zastupitelstvu předložit za KV. 
 
Ing. Udženija uvedla, že to možné je ještě na příštím jednání KV projednat. Budou rozeslány materiály. 
 
Mgr. Brož upozornil, že mu tento způsob přijde nevhodný, radní Johnová není přítomna, není to vůči ní fér. 
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Ing. Komrsková navrhla na příští jednání přizvat i radní Johnovou.   

 

 

 

 

 

 

Předseda KV poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 10:10. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. Alexandra Udženija, členka Výboru kontrolního ZHMP  

Zapsal: JUDr. Adrián Radošinský, tajemník Výboru kontrolního ZHMP   

Ing. Ondřej Prokop 
předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Adrián Radošinský 
tajemník Výboru kontrolního ZHMP 

 


